LTR-1000-206118

2018/08/13

Yes



To: Mr.A.V.Vostrikov

Deputy General Director of Rusatom Service JSC for Operation Support – ATEX JSC Managing Director

Sub: Dispatching the Specialist Needed from JSC VNIIAES

Dear Sir,

Please find attached the Application Form (Appendix 2) based on the Contract No. CNT-ETS/4100-1 dated February 25th, 2015 for dispatching the Specialist needed from JSC VNIIAES for rendering services on Technical and Engineering Support at Bushehr NPP site. You are kindly requested to make the necessary arrangements in this regard.

Sincerely yours

H.Ghaffari

Bushehr NPP Manager and Managing Director

Application for specialists dispatch to Bushehr NPP site/Tehran To Authorized representative of the Contractor

Please be informed herewith of the necessity to dispatch below listed specialists to Bushehr NPP site for rendering of technical and engineering support services under Contract No.CNT-ETS/4100-1 dtd. 25.02.2015. You are kindly requested to instruct concerned people of highly qualified specialists dispatch and make necessary arrangements according to item 4.1.1 of Appendix 4 to the Contract.

Nº	-	Grade	Compa ny	Full name	Working experien ce, years	Secondment duration		
	Position					Starting date	Ending date	Duties
1	Chief specialist	7B (€ 20 676,00 – short-term personnel (according to Appendix 17 to the Contract)	JSC VNIIAES	Yuri A. Solovyov	34	First half September, 2018	Duration is 4 working days	Program development on the FSS configuration management system creation and long-term technical support in the FSS modernization according to changes at Bushehr NPP-1 and technical follow-up

Approved by the Authorized Representative of the Principal

E. Deylami- Bushehr NPP-1 Deputy Chief Engineer for Technical and Engineering

 $\sqrt{N_1}$

Заявка на командирование специалистов на площадку *АЭС Бушер/ в Тегеран* Уполномоченному Представителю Подрядчика

Настоящим уведомляем о необходимости командирования следующих специалистов для оказания Услуг по технической и инжиниринговой поддержке по Контракту №CNT-ETS/4100-1 от 25.02.2015 на площадку АЭС Бушер в соответствии со следующей таблицей. Просим Вас отдать соответствующие распоряжения о командировании квалифицированных специалистов и осуществить необходимые мероприятия согласно Приложению 4, п. 4.1.1 Контракта.

№	Должность	Грэйд	Орган изация	Ф.И.О.	Стаж работы, лет	Период командирования		Обязанности
						Дата начала	Дата окончания	Обязанности
1	Главный специалист	7В (€ 20 676,00 – Кратковременно командированный пер сонал (согласно Приложению 17 к Контракту)	АО «ВНИИАЭС»	Соловьёв Юрий Анатольевич	34	Первая половина сентября 2018 года	Длительность 4 рабочих дня	Разработка программы по созданию системы управления конфигурацией ПМТ и долгосрочной технической поддержки при модернизации ПМТ в соответствии с изменениями на блоке 1 АЭС Бушер и технического сопровождения

Одобрено Уполномоченным представителем Заказчика

Е. Дейлами – Зам. Главного инженера АЭС Бушер-1 по инженерно-техническим вопросам

Talebianzadel